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Na goedkeuring wordt het 35e Bestuur

officieel het voltallige bestuur. Vervolgens,

op de wissel-ALV, wordt het stokje

officieel overgedragen aan het 35e

Bestuur. Vanaf dat moment leiden zij

Studievereniging Emile en voeren ze de

bestuurstaken uit. 

De tijdsinvestering voor een bestuursjaar

is variabel. Het is gebruikelijk om naast je

bestuursjaar ook je studie voort te zetten.

Je hebt flexibiliteit in het inrichten van je

tijd en je kunt overwegen advies te

vragen bij de studieadviseur voor een

aangepast rooster.

Een bestuursjaar geeft veel nieuwe

mogelijkheden. Naast het ontwikkelen van

persoonlijke vaardigheden bouw je een

band op met je bestuursgenoten en leer je

leden van Emile, maar ook andere

verenigingen goed kennen.

 

We hopen dat dit boekje je enthousiast

maakt! Voor verdere vragen staan wij

voor je klaar.

Liefs,

Het 34e Bestuur

Lief potentieel 35ste bestuurslid,

De zoektocht naar een nieuw bestuur is

begonnen, en jij kunt daar deel van uitmaken!

Dit informatieboekje hebben wij samengesteld

om je een overzicht te geven van alle

bestuursfuncties en taken binnen Emile. In dit

boekje leggen we eerst de algemene taken,

uit, gevolgd door informatie van elk

bestuurslid over hun functie. We hopen dat je

na het lezen een duidelijk beeld hebt van wat

een bestuursjaar bij Emile allemaal te bieden

heeft! Ook zal je bestuur zijn in een

lustrumjaar, wat inhoudt dat je de verjaardag

van Emile groots viert!

Het bestuur telt zeven leden, met het dagelijks

bestuur bestaande uit de Voorzitter, Secretaris

en Penningmeester. Daarnaast hebben we de

Commissaris Onderwijs, Commissaris Carrière,

Commissaris Evenementen en Commissaris

Journalistiek en Promotie. Iedereen heeft

eigen taken, maar in een bestuursjaar is het

erg belangrijk dat je goed op elkaar bent

ingespeeld. Samenwerking, door middel van

goede communicatie, planning en ook genoeg

gezelligheid, is cruciaal om jouw bestuursjaar

goed te laten verlopen.

In april gaat het 35ste Kandidaatsbestuur van

start, gevormd door het huidige bestuur. Het

kandidaatsbestuur (KB) wordt in mei

ingewerkt. Hierbij wordt alle informatie

overgedragen en zal elke bestuursfunctie

volledig toegelicht worden. Daarna is het aan

het KB om hun doelen te bepalen en beleid te

schrijven. Ook zullen zij een begroting

opstellen voor het komende bestuursjaar.

Tijdens de zomervakantie neemt het 35e KB

de leiding over de introductieweek, de El Cid.

Na de zomervakantie, in september, volgt de

instemmings-ALV. Hier presenteert het KB hun

beleid en begroting aan de aanwezige leden. 
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Je hebt misschien allemaal een aparte

functie, maar uiteindelijk ben je met elkaar

het bestuur. Veel taken ga je samen doen.

Als eerst heb je wekelijks de

bestuursvergadering waarbij je elkaar op

de hoogte houdt van alle ontwikkelingen

en zaken binnen de functies en de

vereniging. Daarnaast zal je hokdiensten

draaien, waarbij je verantwoordelijk bent

voor de leden die langskomen om een

theetje te drinken en koekjes te eten. Je

kan dan eventuele vragen beantwoorden

en merchandise en samenvattingen

verkopen. 

Er zijn verder ook activiteiten die je gaat

organiseren. Bijvoorbeeld de Actieve Leden

Activiteiten (ALA), de Oud-Besturenborrel,

een Duurzaamheidsactiviteit en Paarse

Vrijdag!  
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Algemene
bestuurstaken

Je zal Emile vertegenwoordigen

tijdens activiteiten zoals de

Careerservice, de FLO-dagen, open

dagen en proefstudeerdagen, door

bijvoorbeeld een presentatie te geven

over de vereniging.

We hebben meerdere ALV’s over het

jaar verspreid waar alle leden

aanwezig mogen zijn en het bestuur

haar beleid, begroting en realisatie

verantwoord. En er zijn veel

constitutieborrels. Een van Emile,

maar ook van andere verenigingen.

Hier mag je in je mooie bestuurspak

en penning heen om andere besturen

te feliciteren! 

 



Lieve lezer,

 

Allereerst, wat leuk dat je dit boekje hebt geopend en geïnteresseerd bent in hoe een bestuursjaar bij

Studievereniging Emile eruit ziet! Binnen een bestuur heb je verschillende functies en ik vertel je graag meer

over mijn functie als Voorzitter. Hieronder neem ik je mee in mijn taken:

In de eerste plaats ben je als Voorzitter het eerste aanspreekpunt van de vereniging. Zo hou je regelmatig het

woord bij presentaties en vergaderingen. Ook vertegenwoordig je Emile bij de opening van het academisch jaar

en de verjaardag van de universiteit. Een super mooie taak als je het mij vraagt! Het is belangrijk om als

voorzitter overzicht te houden binnen de vereniging. Dit doe je door goed contact te houden met je

bestuursgenoten en te peilen hoe het ervoor staat. Ook ga ik langs bij verschillende commissievergaderingen om

de leden beter te leren kennen.

 

Verder is het voorzitten van de bestuursvergaderingen (bv) en van de Algemene Leden Vergaderingen (ALV) een

belangrijke taak van een Voorzitter. Je zal wekelijks met je bestuursgenoten vergaderen en je bereidt vooraf een

agenda voor. Je zorgt er tijdens de bestuursvergaderingen voor dat het volgens de agenda verloopt en dat

iedereen aan het woord komt en zijn/haar mening kan geven. Zelf kijk ik altijd uit naar de bv’s, je krijgt namelijk

allerlei commissie updates te horen en het is een moment dat je als bestuur compleet bent. Ook leid je de

Algemene Leden Vergaderingen. Dit vindt drie keer per jaar plaats en hier mogen ook alle leden van Emile bij

aanwezig zijn. Hierbij presenteer of verantwoord je als bestuur je beleid en de begroting. Ook hier zorg je er als

Voorzitter voor dat alle voorbereidingen op tijd zijn gedaan en dat alles soepel verloopt.

 

Daarnaast ben je als Voorzitter vaak in gesprek met verschillende partijen, zowel binnen als buiten de

vereniging.

Zo vergader ik maandelijks met het Verenigingen Overleg (VerO), dit is met alle voorzitters van de

gangverenigingen van het FSW, de Assessor en een bestuurslid van het StOP. Daarnaast neem ik deel aan het

Grote Verenigingen Overleg (GroVer), dit is een aantal keer in het jaar en is met de voorzitters van andere

grotere studieverenigingen uit Leiden. Je krijgt veel mee over hoe andere verenigingen te werk gaan, maar

gezellig is het zeker ook! Verder hebben wij als bestuur contact met het faculteitsbestuur en het instituutsbestuur

van onze studie. Als Voorzitter plan je minimaal twee vergaderingen per jaar met het instituutsbestuur om hen

op de hoogte te houden van wat jullie als studievereniging doen en te luisteren naar suggesties. Tot slot

vergaderen de Commissaris Onderwijs en ik om de 6-8 weken samen met het Landelijk Overlegorgaan

Onderwijskunde en Pedagogiek (het LOOP). Zo gaan we het land door om met onze zusjesverenigingen

verschillende thema’s te bespreken en organiseren we een activiteit. 

 

Er zitten naast het vergaderen en communiceren met mensen ook wat praktische taken in mijn takenpakket. Zo

maak ik het hokrooster. Daarnaast organiseer ik ook verschillende activiteiten samen met mijn bestuur, zoals de

Oud-Besturenborrel. Ook heb ik de ActiviteitenCommissie onder mij, waarmee ik met vijf lieve meiden drie

activiteiten organiseer.

Naast al deze wat serieuzere taken neem je ook deel aan informele activiteiten en doe je het woord op de

constitutieborrels. Dit zijn super leuke borrels, waar je veel bestuursleden van andere verenigingen ontmoet en

kan socializen! Hier feliciteer je, als Voorzitter, het bestuur met hun aanstelling als nieuw bestuur. Dit praatje is

absoluut niet serieus, maar vaak onzinnig en heel leuk. Hierna zing, (of schreeuw…) je het Emile lied of de yell zo

hard als je kan met de rest van je bestuur. Als voorzitter ben jij degene die het lied inzet!

 

Zoals je hierboven kan lezen, zijn de taken van de functie Voorzitter erg gevarieerd. Zelf vind ik dit alleen maar

leuk, omdat je veel vaardigheden ontwikkelt en in contact staat met verschillende partijen. Het allerleukste is dat

je je bestuursgenoten goed leert kennen en een hecht team vormt! Je staat er dus zeker nooit alleen voor binnen

een bestuur. 

 

Ik hoop dat je een duidelijk beeld hebt van mijn functie. 

Heb je nog vragen of ben je benieuwd naar mijn ervaringen tot nu toe? 

Stuur me dan vooral een berichtje. Ik help je graag verder :)

 

Heel veel liefs, 

Siham

Voorzitter



  Lief lid,

 

Wat mooi dat je overweegt om een bestuursjaar in te gaan! Ik vertel je graag wat meer over mijn ervaringen van

solliciteren tot nu en uiteraard wat er allemaal bij mijn functie komt kijken. 

Toen de sollicitatieprocedure open ging, heb ik geen seconde getwijfeld. Ik ben met heel veel plezier actief lid

geweest en ik was vastbesloten dat ik voor het bestuur wilde gaan. Dat moment is nu een jaar geleden en ik heb

er nooit spijt van gehad. Een bestuursjaar is zo leerzaam en zo uniek. Naast dat het veel verantwoordelijkheid is

en je veel praktische dingen leert, kom je ook in contact met besturen van andere verenigingen waarbij je

vriendschappen voor het leven maakt. Het doen van een bestuursjaar is echt een cadeautje en ik zal dit jaar

nooit meer vergeten. 

 

Als Secretaris behoor je samen met de Voorzitter en de Penningmeester tot het dagelijkse bestuur. Dit betekent

dat je de vereniging samen draaiende houdt. Een van de hoofdtaken van de Secretaris is het bijhouden van het

ledensysteem. Je houdt alle in- en uitschrijvingen bij en noteert welke leden er alumni-lid willen worden.

Daarnaast voer je veranderingen zoals adreswijzigingen door in het ledensysteem. Verder controleer je dagelijks

de mailbox van Emile. Je leest de inkomende mails en verdeelt deze over de andere bestuursleden. Emile heeft

een eigen postvak op de universiteit. Deze dient minimaal 1 keer per week gecheckt te worden door de

Secretaris. Vooral aan het begin ontvang je veel uitnodigingen voor een constitutieborrel van een andere

vereniging. Alle kaartjes hang jij op het prikbord in het hok voor het overzicht. 

 

Een van de leukste taken is het organiseren van de Constitutieborrel. Bij deze borrel krijgen andere verenigingen

de gelegenheid om je te feliciteren als nieuw bestuur. Je regelt de locatie, de uitnodigingen, de snacks, de

shotjes, de pedel en meer! Het vergt veel werk maar maak je geen zorgen! Je bestuursgenoten zullen je helpen!

De CoBo’s zijn zeker een van de hoogtepunten in mijn bestuursjaar, dus het organiseren van onze eigen

Constitutieborrel vond ik erg gaaf!

Daarnaast schrijf je als Secretaris de almanakstukjes voor andere verenigingen. Veel verenigingen brengen

jaarlijks een almanak uit, dit lijkt ook wel op een jaarboek. Emile zal er komend jaar gezien het lustrumjaar ook

eentje uitbrengen! In een almanak mogen allerlei verenigingen een stukje schrijven binnen een bepaald thema.

Je bent voorderest helemaal vrij om je creativiteit los te laten! Het is natuurlijk erg leuk om dit later terug te

kunnen lezen wanneer de almanak af is!

 

Als bestuur vergader je wekelijks om alles zo goed mogelijk te regelen. Daarbij is het de taak van de Secretaris

om te notuleren. Dit houdt in dat je de belangrijkste dingen noteert en vervolgens de notulen doorstuurt naar je

bestuursgenoten. Daarnaast notuleer je ook tijdens de algemene ledenvergaderingen.

 

Als Secretaris ben je ook verantwoordelijk voor het schrijven van de verjaardagskaartjes voor de actieve leden!

Ik vind dit zelf een hele leuke taak, want het is erg persoonlijk. Vergeet dus na de commissievorming geen lijst te

maken van alle verjaardagen!

 

Je kan ook kiezen om een commissie onder je te nemen. Er zijn namelijk enkele commissies die niet functie

gebonden zijn! Zo had ik dit jaar de Mannen+ Commissie onder mij. Met hen organiseer ik 2 activiteiten. Ook ben

ik samen met mijn bestuursgenootje Kimberly dit jaar onderdeel van SSVL namens Emile. SSVL is de Studenten

Samenwerking Veilig Leiden, waarbij je je samen met een aantal andere studieverenigingen en de politie van

Leiden inzet voor het creëren van een veilige omgeving in Leiden voor studenten. Samen met de SSVL organiseer

je ongeveer 1 à 2 activiteiten in dit thema! 

 

Naast al deze hoofdtaken zijn er ook wat kleinere taken. Als bestuur organiseer je namelijk ook activiteiten en

bestuursborrels. Dit verdeel je onder de bestuursleden. Je kan elkaar altijd helpen waar nodig! Vergeet niet dat je

er nooit alleen voor staat. Er zijn veel drukke momenten, maar je krijgt er zoveel voor terug. Ik hoop dat ik je

een beetje enthousiast heb gemaakt voor mijn functie en als er nog vragen zijn mag je mij altijd een berichtje

sturen of gezellig kletsen in het echt! 

 

Liefs, 

Lara

Secretaris



Lief Lid,

Wat leuk dat je overweegt om een bestuursjaar te doen bij Emile! Ik hoop dat nadat je dit hebt gelezen, ik je

enthousiast heb kunnen maken over de functie van Penningmeester. Zelf is bij mij de keuze voor deze functie

gemaakt na de halfjaarlijkse ALV waarbij ik eigenlijk pas echt goed zag wat een Penningmeester doet. Ook als

actief lid zag ik al van dichtbij hoe leuk het is om bestuur te zijn en de mooie dingen die je eruit haalt.

Als penningmeester ben je onderdeel van het dagelijks bestuur en beheer je alle financiën. Jouw allereerste

taak is om samen met je bestuursgenootjes de begroting te maken voor aankomend jaar. Dit wordt de rode

draad door jullie jaar heen en zal je een inzicht geven in wat er uitgegeven kan gaan worden. Deze

presenteer je daarna op de allereerste ALV, de Instemming ALV.

Wanneer je officieel bent gewisseld, ga je ervoor zorgen dat je een eigen pinpas krijgt. Je zal hierbij veel

(bel)contact hebben met de bank om ervoor te zorgen dat dit zo snel mogelijk gebeurt. De secretaris krijgt er

ook eentje alleen zal deze weinig tot nooit gebruikt worden. Alle betalingen gaan via jou. Bewaar deze dus

ook goed!

Je werkt niet alleen veel samen met je bestuur maar zal ook contact hebben met de penningmeesters van de

commissies. Zij maken de begrotingen en realisaties voor hun eigen activiteiten die jij moet goedkeuren.

Waar nodig kan je ze altijd een handje helpen of even meekijken of alles goed gaat. Alles wat de commissies

moeten kopen voor een activiteit zal bij jou binnenkomen via een declaratieformulier met de betreffende bon

eraan. Dit bedrag kan jij dan aan ze terugbetalen.

Gedurende het hele jaar zal je dit soort declaratieformulieren krijgen. Dit is allemaal onderdeel van de

boekhouding. Hierbij maak je gebruik van een computerprogramma genaamd Snelstart. Ook heb je een grote

penningmeestermap waar je alle facturen en bonnetjes in stopt zodat je een overzicht hebt van alle

betalingen. Je maakt daarnaast een realisatie met alle inkomsten en uitkomsten. Vergeet ook niet eens in de

zoveel tijd de kassa te tellen die aanwezig is in het hok!

Een van de grootste onderdelen van het jaar voor jou is de jaarlijkse contributie. Je werkt hierbij ook veel

samen met de secretaris om al het administratieve werk op orde te houden. Er komt hier veel werk bij kijken

aangezien we een groot aantal leden hebben. Maar als je hier op tijd mee begint is er niks aan de hand!  

Om ervoor te zorgen dat alles goed blijft gaan heb je vier keer per jaar een kascontrole. Dit wordt gedaan

door de KasCommissie die bestaat uit oud-penningmeesters en andere oud-bestuursleden. Tijdens zo’n

kascontrole zullen ze de boekhouding controleren en jou feedback geven. Dit is alleen maar fijn aangezien het

altijd prettig is als andere even meekijken! Ook kan je de KasCommissie altijd vragen stellen over financiële

onderwerpen.

Naast Penningmeester ben je ook Commissaris Acquisitie! Dit houdt in dat jij verantwoordelijk bent voor de

samenwerkingen van Emile. Elk jaar heeft Emile samenwerkingen met meerdere bedrijven uit het werkveld.

Jij bent de contactpersoon en zult de facturen en contracten hiervoor opstellen. In ruil voor promotie van hun

bedrijf en/of vacatures krijgen wij geld. Zelf heb ik dit als heel positief ervaren. Het is superleuk om te zien

hoeveel bedrijven uitreiken naar ons om hun bereik te vergroten. Toch hoef je dit niet helemaal in je eentje

te doen. Daarvoor heb je de AcquisitieCommissie! Zij zullen op zoek gaan naar nieuwe samenwerkingen. Dit

is zeker niet alles wat ze doen, want ze organiseren een van de leukste activiteiten van het jaar: de bingo!

Deze traditie is een super gezellige avond waarop heel veel mooie prijzen zijn te winnen waar de commissie

voor heeft gezorgd.

Zoals je ziet is het penningmeesterschap veel meer dan alleen maar bezig zijn met geld en cijfertjes. Je bent

bij heel veel dingen betrokken en mag heel veel leuke mensen ontmoeten. En om dit samen te mogen doen

met je bestuursgenootjes is een van de mooiste dingen van het hele jaar. Dus als je nog twijfels hebt, dan

kan ik jou verzekeren dat alles het waard is! 

Heel veel liefs,

Isabel 

Penningmeester



Lief lid,

Super leuk dat je erover nadenkt om een bestuursjaar bij Emile te doen! Graag vertel ik je meer over mijn

functie als Commissaris Onderwijs. Hieronder staan mijn dagelijkse taken een beetje beschreven:

Als Commissaris Onderwijs richt ik me vooral op de studiegerelateerde taken binnen de vereniging. Zo ben ik

de contactpersoon van onze boekenleverancier en zorg ik ervoor dat de boekenlijst van Emile elk semester

klaar staat voor de studenten. Om dit te doen, onderhoud ik contact met docenten. Dit kan over de mail, maar

vaak loop ik ook even op de 4e verdieping om bij docenten aan te kloppen met een vraag. Daarnaast ben ik

ook de contactpersoon van de samenvattingenleverancier. Studenten kunnen samenvattingen bij ons ophalen

in het hok als ze deze hebben aangeschaft en met vragen hierover kunnen ze bij mij terecht!

Daarnaast ben ik verantwoordelijk voor de studiebegeleiding en organiseer ik elke tentamenperiode een

studiedag genaamd "Study with Emile". 

Samen met de Commissaris Carrière organiseer ik ook de familieavond. Tijdens deze avond kunnen studenten

samen met hun ouders of andere familieleden naar de universiteit komen en minicolleges volgen van onze

eigen professoren. 

Ook neem ik deel aan verschillende vergaderingen, waaronder de Opleidingscommissie Pedagogische

Wetenschappen (OCP) waar ik maandelijks met docent- en studentleden nadenk over de verbetering van het

onderwijs binnen onze opleiding. Als studenten vragen of klachten hebben over het onderwijs, kan ik deze in

de vergaderingen bespreken.

Verder neem ik deel aan LOOP-vergaderingen, waarbij ik samen met de Voorzitter door heel Nederland reis om

bij verschillende studieverenigingen van Pedagogische Wetenschappen of Onderwijswetenschappen langs te

gaan en te discussiëren over verschillende thema's binnen het bestuursleven en het onderwijs op de

verschillende universiteiten. Daarnaast organiseren we dit jaar een activiteit in Utrecht, wat een geweldige

kans is om studenten uit heel Nederland te leren kennen en een netwerk op te bouwen. De vergaderingen

vinden één keer in de 6-8 weken plaats.

Ook ben ik betrokken bij de Studenten Klankbord Groep (SKG), waarvan er vier vergaderingen per jaar zijn.

Alle commissarissen onderwijs van de gangverenigingen nemen hieraan deel. Er worden thema's en problemen

binnen de faculteit besproken. Ook worden nieuwe ideeën voorgedragen om het welzijn van studenten te

bevorderen en wordt geluisterd naar wat wij als studenten nodig hebben om een goede studietijd te kunnen

hebben!

Als laatste neem ik samen met twee andere bestuursgenoten deel aan de vergaderingen van OCPxLSKxEmile,

waarbij we eenmalig een symposium organiseren.

Naast vergaderingen ben ik verantwoordelijk voor het contact met studenten van de Academische Pabo (AcPa).

Hiervoor onderhoud ik goed contact met de studentambassadeur van de Academische Pabo. Ook ben ik

betrokken bij de meeloopdagen van de AcPa-studenten, waarbij ik samen met een bestuursgenoot een

presentatie geef over Emile en vragen van studenten beantwoord.

Daarnaast ben ik eindverantwoordelijke van twee fantastische commissies. De Studiegebonden Commissie

vergadert wekelijks en organiseert verschillende lezingen en workshops. De Podcastcommissie, die dit jaar is

gestart, vergadert eens in de twee weken en brengt podcasts uit over hedendaagse thema’s die ook nog

gerelateerd zijn aan onze studie!

Dit jaar ben ik ook Vicevoorzitter. Dit houdt in dat ik Siham overneem, wanneer zij niet aanwezig kan zijn. Als

laatste wil ik benadrukken dat een bestuursjaar niet compleet is zonder je bestuursgenoten. Samen vorm je

een team waar je een hele goede band mee opbouwt. Ik hoop dat dit een duidelijk beeld geeft van mijn rol en

activiteiten als Commissaris Onderwijs bij Emile. Heb je vragen of ben je geïnteresseerd, neem dan vooral

contact met mij op en stuur me een appje of kom langs in het hok!

Liefs,

Aimée 

Commissaris Onderwijs en
Vicevoorzitter



Lieve leden,

Wat leuk dat jij erover nadenkt om misschien wel een bestuursjaar te gaan doen bij Emile! Wij weten als geen

ander hoe ontzettend moeilijk het maken van deze keuze kan zijn. Ik zal je wat meer vertellen over de functie

Commissaris Carrière en mijn ervaring dit bestuursjaar. Wellicht dat dit je iets verder op weg zal helpen.

Zoals de naam al aangeeft, ben je als Commissaris Carrière verantwoordelijk voor de alumni- en carrière

gerelateerde taken binnen Emile. Een aantal taken die hieronder vallen zijn bijvoorbeeld dat je een paar keer

per jaar contact hebt met de alumnicoördinator van het FSW en haar vertelt met welke alumniactiviteiten wij als

Emile bezig zijn. Ook kun je bij de alumnicoördinator een stukje afleveren voor in de alumninieuwsbrief namens

Emile. Daarnaast ben je het aanspreekpunt voor de CareerServices van het FSW.

Als Commissaris Carrière heb ik dit jaar drie commissies onder mijn verantwoordelijkheid. Dat zijn de

AlumniCommissie, de CarrièreCommissie en de EerstejaarsActiviteiten Commissie. Met de AlumniCo organiseren

wij 2 activiteiten die de commissie volledig zelf mag invullen, maar wel gericht op onze alumnileden.

Voorbeelden hiervan zijn een lezing, symposium of workshop. Dit jaar zijn we bijvoorbeeld gaan poolen als een

van de activiteiten. Met de CaCo organiseren wij twee excursies, een workshop en een carrièremiddag. Ook de

Kinder-EHBO workshop wordt door de CaCo georganiseerd. Met de EJA organiseren wij het eerstejaarsweekend

voor de aankomende eerstejaarsstudenten en een eerstejaarsactiviteit. Alle drie de commissies vergaderen

ongeveer eens in de drie weken. Dit maakt het goed te combineren met de andere taken die horen bij het

bestuursjaar!

Daarnaast heb ik dit jaar samen met Commissaris Onderwijs, Aimée, de familieavond georganiseerd voor de

familie van de eerstejaarsstudenten. Dit vond ik erg leuk, omdat het vroeg in het jaar valt en dus een van de

eerste activiteiten is die je samen organiseert! Ook ben je verantwoordelijk voor de samenwerking met de NVO,

die op verschillende manieren vormgegeven kan worden en daarnaast organiseer je de Premasterdag. Naast de

activiteiten binnen Emile, organiseer ik dit jaar ook wat activiteiten met andere verenigingen. Zo neem ik,

samen met Aimée en Isabel, namens Emile deel aan de vergaderingen met de LSK (Leidse Studievereniging

Kindermishandeling) en de OCP (Opleidingscommissie Pedagogische Wetenschappen). Met z’n drieën gaan we

dit jaar een symposium organiseren.

Natuurlijk zijn er naast deze serieuzere taken ook veel gezellige dingen die komen kijken bij een bestuursjaar!

Zoals de leuke cobotijd en het borrelen met de andere verenigingen. En natuurlijk is het in het hok, wat ook wel

wordt gezien als je tweede thuis tijdens het bestuursjaar, altijd gezellig met onze leden!

Zelf heb ik dit jaar erg genoten en ben ik nog steeds erg aan het genieten van dit bestuursjaar! Je leert elke dag

weer iets nieuws en het is heel mooi om te zien wat je samen als bestuur allemaal neerzet. Daarnaast is het ook

super gezellig met je bestuursgenootjes, die je bijna elke dag gaat en zien en ook heel goed leert kennen. Ik

heb nog geen moment spijt gehad van mijn keuze om een bestuursjaar te doen, dus als je twijfelt raad ik het

zeker aan!

Ik hoop dat jullie door het lezen van dit stukje iets meer geinformeerd zijn over het bestuur en de rol als

Commissaris Carrière binnen het bestuur. Als jullie nog vragen hebben of er nog even over willen praten stuur

dan vooral een berichtje of kom gezellig langs ik het hok!

Veel liefs,

Kim

Commissaris Carrière



Allerliefste leden, 

 

Tot nu toe is het doen van een bestuursjaar een van de beste keuzes die ik in mijn leven heb gemaakt. Vanaf

het moment dat ik wilde gaan solliciteren was er voor mij eigenlijk maar één functie, namelijk Commissaris

Evenementen. Het idee van de leukste feestjes organiseren voor je studiegenootjes en het verantwoordelijk zijn

voor de mooiste reizen vond ik geweldig, en deze functie was op mijn lijf geschreven! Ik hoop jullie aan de hand

van dit boekje en alle andere voorlichtingen net zo enthousiast te maken als dat ik ben over een bestuursjaar,

en wie weet sta je volgend jaar rond deze tijd op mijn plek! 

 

De naam Commissaris Evenementen geeft eigenlijk al vrij duidelijk aan wat de functie inhoudt, namelijk het

organiseren van de niet-studiegebonden evenementen binnen Emile! Dit jaar ben ik verantwoordelijk voor de

Feest- en BorrelCommissie, de ReisCommissie en de GalaCommissie. Met zowel de Feest- en BorrelCommissie

als de ReisCommissie vergader ik wekelijks, omdat deze commissies de grootste en meeste evenementen

organiseren. De FeBo organiseert 4 feesten/borrels, en de ReisCo is verantwoordelijk voor de korte en lange

reis! Met de GalaCommissie vergader ik ongeveer 1 keer in de 2 à 3 weken, om het jaarlijkse gala neer te

zetten! Bij de commissievergaderingen zit je erbij als commissaris en help je je commissieleden. Ik vind het zelf

ontzettend leuk om een steentje bij te kunnen dragen aan de organisatie van de activiteiten, en het samen

kunnen vergaderen!

 

Naast mijn commissies en de activiteiten die zij organiseren, ben je als Commissaris Evenementen nog voor veel

meer dingen verantwoordelijk! Zo ben je bezig met het organiseren van het FSW-feest samen met de

gangverenigingen. Dit is een feest voor alle studenten en het personeel van de Faculteit Sociale Wetenschappen.

Daarnaast sluit je je ongeveer één keer in de twee weken, samen met één van je andere bestuursleden, aan bij

de SSVL-vergaderingen. SSVL is de Studenten Samenwerking Veilig Leiden, waarbij je je samen met een aantal

andere studieverenigingen en de politie van Leiden inzet voor het creëren van een veilige omgeving binnen

Leiden voor studenten. 

Daarnaast heb ik er dit jaar voor gekozen om deel te nemen aan twee commissies binnen StOP. Dit is het

overkoepelende orgaan voor studieverenigingen. Ik ben op dit moment medeverantwoordelijk voor het

organiseren van het interfacultaire feest, en het interfacultaire gala! Ik vind deze vergaderingen ontzettend leuk

om aan deel te nemen, gezien ik allemaal bestuursleden van andere verenigingen weer zie en gezellig bij kan

kletsen! 

 

Als Commissaris Evenementen ben je eigenlijk altijd bezig met dingen regelen, of dit nu samen met je bestuur

is, een van je commissies of een andere vereniging. Op de reis ben je met je commissie reisleider en zorg je

ervoor dat alles goed loopt! Op een feest, borrel of op het gala zorg jij ervoor dat de beste muziek wordt

gedraaid, de leukste versiering wordt opgehangen en de avond zo vlekkeloos mogelijk verloopt. Gelukkig sta je

er nooit alleen voor, en kan je altijd rekenen op je bestuur en commissie! 

 

Het allerleukste binnen mijn functie vind ik eigenlijk het contact met onze leden, je eigen bestuur en andere

besturen! Door alle vergaderingen, activiteiten en CoBo’s ontmoet je heel erg veel nieuwe mensen en beleef je

gegarandeerd de meest bizarre avonturen! Samen met mijn bestuur, onze leden en andere besturen heb ik het

afgelopen halfjaar al de mooiste herinneringen gemaakt, en ik weet zeker dat er nog zoveel meer gaan komen! 

In een bestuursjaar leer je jezelf en je bestuursgenootjes ontzettend goed kennen, en sta je er nooit alleen

voor! Je ontwikkelt niet alleen jezelf als bestuurslid, maar ook als persoon zelf. Ik zou mijn ervaring als bestuur

echt voor geen goud willen ruilen, en ik heb er tot nu toe al heel veel van geleerd en vooral van genoten. Ik

hoop dat je zo een beetje een goed beeld hebt van mijn functie, en aarzel niet om me nog een appje te sturen,

een belletje te plegen of gezellig langs te komen in het hok als je vragen hebt!

 

Heel veel liefs, 

Kimberly

Commissaris Evenementen



Lieve leden,

Ben je toe aan een leuke en leerzame toevoeging aan je studentenleven en houd je ervan creatief bezig te

gaan? Lees dan vooral verder! Na vorig jaar mezelf in alle functies verdiept te hebben, kwam ik er achter dat ik

erg blij werd van de taken van deze functie. Daarom zal ik jullie vertellen wat er allemaal komt kijken bij de

Commissaris Journalistiek en Promotie.

De belangrijkste taak die je krijgt is het bijhouden van de sociale media van Emile. Ik zorg er dus voor dat alle

activiteiten, mededelingen en samenwerkingen worden gepromoot op de Instagram, Facebook, LinkedIn, en

Whatsapp. Ik beantwoord ook vragen die gesteld worden op deze platformen. Je hebt dus op een super leuke,

toegankelijke manier contact met de leden. Daarnaast maak ik op iedere activiteit foto's en zet ik deze op de

website. Het actueel houden van de website valt namelijk ook onder deze functie! Ik zet iedere maand de

nieuwe activiteiten op de homepagina, samen met het maandoverzicht en ik plaats nieuwe vacatures die ik

doorkrijg van de Penningmeester van het bestuur. Ik verstuur daarnaast iedere maand tussen de 20ste en de

25ste de nieuwsbrief met hierin de verschillende activiteiten die de komende maand zullen plaatsvinden,

samenwerkingen met bedrijven en andere belangrijke mededelingen. Daarnaast maak ik posters voor onze

bestuursactiviteiten, wat ik zelf ook erg leuk vind om te doen! Denk hierbij aan een poster maken voor een

Actieve Leden Activiteit of Study With Emile. Nog iets waar je helemaal je eigen creativiteit in kwijt kan, is het

maken van een nieuw huisthema voor de social media, waardoor je helemaal je eigen draai kunt geven aan de

platformen van Emile (uiteraard wel met de Emile kleur rood)! Het maken van de posters en het huisthema

gebeurt allemaal via Canva, een programma waarmee je op een eenvoudige manier je creativiteit kan uiten.

Als Commissaris Journalistiek en Promotie heb je tenslotte ook nog een aantal commissies onder je. Dit jaar

heb ik vergaderingen met mijn PublicatieCommissie en de DiesCommissie. De PublicatieCommissie staat hierbij

standaard vast onder deze functie! Voor deze commissie plaats ik elke week de nieuwste publicatie op de

Tabula Scripta en promoot ik deze op de social media. Deze publicaties kunnen studiegebonden of niet-

studiegebonden zijn, waardoor er altijd veel variatie in zit! De leden in deze commissie kunnen dus helemaal

een eigen invulling geven aan de onderwerpen en soorten blogs of vlogs die ze willen maken. Je vergadert met

de commissies 1 à 2 keer per maand, wat niet enorm veel is maar altijd wel erg gezellig. De commissies zorgen

ook voor nog meer contact met de leden, wat super leuk is!

In het bestuur van Emile zitten heeft niet alleen gezorgd voor leuk contact met studenten van de opleiding

Pedagogische Wetenschappen, maar ook met andere studies hebben we veel contact. Zo heb ik dit jaar namens

Emile de Paarse Vrijdag activiteit georganiseerd, wat samen werd gehouden met onze gangverenigingen. Onze

gangverenigingen zijn alle studies die bij ons samen op het FSW zitten. Het is een fijne manier om op je

faculteit dus nog meer mensen te leren kennen en te weten wat de andere studies eigenlijk inhouden! Naast

studieverenigingen op onze eigen faculteit, staan we ook veel in contact met andere faculteiten en andere

studies. Van Leiden, tot Delft en zelfs Amsterdam! Mega gezellig dus!

Naast alle bestuurstaken heb ik ook nog tijd voor andere dingen zoals een gezellig sociaal leven en studeren.

Voor mij heeft het kiezen voor een functie binnen het bestuur gezorgd voor veel zelfontwikkeling, maar ook heb

ik er heel veel nieuwe vrienden bij! Je leert op een leuke manier allerlei mensen kennen. Dit kan variëren van

sprekers uit het werkveld, tot bestuursleden van andere studieverenigingen. Ik had dit voor geen goud willen

missen!

Al met al hoop ik dat je nu een duidelijker beeld hebt van wat Commissaris Journalistiek en Promotie inhoudt.

Mocht je nog vragen hebben, twijfel dan niet om een berichtje of mail te sturen. Of kom natuurlijk gezellig

langs in ons hok!

Veel liefs, 

Ellemijn

Commissaris Journalistiek
en Promotie



Hopelijk ben je enthousiast geworden van dit boekje en heb je genoeg informatie om je keuze te

kunnen maken en je eventueel aan te melden voor het 35e Bestuur. 

Wil je solliciteren? Mail dan je sollicitatiebrief voor 10 maart 23:59 naar emile@fsw.leidenuniv.nl!

Vermeld hierin je algemene motivatie voor bestuur, top drie functies met toelichting en je

voorkeursvolgorde van alle zeven functies. Dit moet tussen de 400 en 600 woorden zijn. Hierna

zullen de sollicitanten uitgenodigd worden voor een sollicitatiegesprek, deze zullen eind maart

plaatsvinden. 

Het kandidaatsbestuur zal op 12 april bekend worden gemaakt en de inwerkdagen vinden plaats

op 16, 18 en 19 mei. Daarnaast zal het kandidaatsbestuur op 30 en 31 mei werken aan hun

beleid en begroting. Het is dan ook van belang dat deze data worden vrijgehouden. Verder is de

EL CID van 12 tot en met 16 augustus, probeer ook deze dagen vrij te houden! 

Wil je toch nog wat meer informatie? Dan kun je altijd individueel met ons contact opnemen, of

ons een berichtje sturen via de Instagram, Facebook of mail!

Heel veel liefs,

Het 34ste Bestuur

Solliciteren


